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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hol tart a NAV által indított ellenőrzés az Antall József
Tudásközpont Alapítványnál?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly már átlagosan havi bruttó 6,9 millió forintot keresett Antall Péter, a közpénzből működő
Antall  József  Tudásközpont  Alapítvány (AJTK) igazgatója  – másfélszer  többet,  mint  egy évvel
korábban, derül ki a szervezetpénzügyi beszámolójából. A Tudásközpont pénzügyeit közben a NAV
is  vizsgálj.  Az  egyik  érdekesség  az  alapítvány  új  szolgáltatása,  amely  az  alapítvány  szakmai
anyagait  teszi  elérhetővé  egy  online  adatbázisban.  Sok  anyag  ingyenesen  letölthető,  bizonyos
tartalmakért  azonban  –  annak  ellenére,  hogy  közpénzből  készültek  –  külön  kell  fizetni.  A
beszámolókból  az  is  kiderül,  hogy  az  AJTK  vezetése  évente  15-20  külföldi  munkautazást
bonyolított,  és  ezeken  rendszerint  luxushotelekben  szálltak  meg,  valamint  sok  magáncélú
szolgáltatást is igénybe vettek közpénzen. Az alapítvány ügyeit a családi kapcsolatok is bonyolítják,
mivel  rokonok  vagy  azok  cégei  megbízásokat  és  fizetést  kapnak  a  Tudásközponttól.  A NAV
adóellenőrzést  indított  az  Antall  József  Tudásközpont  Alapítványnál,  de  tájékoztatást  azóta  az
ügyről és annak részleteiről nem adott, valamint a Miniszter úr a július 8-án tartott Kormányinfón is
csak annyit mondott, hogy a vizsgálat még tart.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem, hogy hol tart a NAV által indított ellenőrzés az Antall
József Tudásközpont Alapítványnál és mikor várható eredmény a vizsgálat ügyében?

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter (LMP)



Budapest, 2021.07.26.
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